
Agnieszka Duda        Gliwice, dn. 12.07.2025 

Kajetan Gornig        

Radni Miasta Gliwice 

        

 

       Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka 

         Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

 
 Zwracamy się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji na temat aktualnych działań oraz 

postępów w zakresie organizacji Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 

(PSZOK) na terenie miasta. 

W szczególności prosimy o odpowiedz na poniższe pytania: 

1. Czy planowane jest uruchomienie nowych punktów PSZOK w mieście Gliwice? 

2. Na jakim etapie znajdują się prace związane z organizacją nowych PSZOK-ów? (np. wybór 

lokalizacji, projektowanie, procedury przetargowe, realizacja inwestycji) 

3. Czy miasto przewiduje udogodnienia dla mieszkańców w zakresie dostarczania odpadów do 

PSZOK-ów (np. mobilne PSZOK-i, transport odpadów wielkogabarytowych)? 

4.  Czy planowane jest rozszerzenie  zakresu działań w PSZOK? 

 

 

                      Z wyrazami szacunku, 

 

          Agnieszka Duda 

         Kajetan Gornig 

          

               Radni Miasta Gliwice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


